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BURMISTRZ  KARPACZA
za pośrednictwem

Przewodniczącego Rady Miejskiej Karpacz

ZAPYTANIE RM 0003.273.2022 
 

W SPRAWIE :

 Emisji materiału w telewizji Strimeo „Karpacz staje się mekką dla lekkoatletek i 
lekkoatletów”.

OPIS  STANU  FAKTYCZNEGO:

 Panie Burmistrzu 24 listopada 2022 r. w telewizji Strimeo ukazał się materiał filmowy
o następującej treści: „Karpacz podbija serca reprezentantów Polski w lekkiej atlety-
ce. Reprezentanci Polski, medaliści Mistrzostw Świata, Europy, Igrzysk Olimpijskich
wybierają kurort pod Śnieżką jak miejsce do przygotowania przed największymi wy-
darzeniami sportowymi”.

PYTANIA :
         
1.  Ile  Gmina Karpacz zapłaciła  za przygotowanie i  emisję tego materiału przez telewizję
STRIMEO ? 

Załącznik:

- brak

Grzegorz  Kubik
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